

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Վ. Հ. Մադուրոսյան. Կոմպլեքս հարթության վրա հավասարաչափ մոտավորություն իրագործող բազմանդամների գործակիցների աճի մասին	418
Ս. Ա. Թերզյան, Դ. Տ. Դոչև. Հստ ժամանակի ուշացումով պարաբոլական հավասարման համար խառը խնդրի լուծումների գոյության միակության և սահմանափակության մասին	433
Վ. Ն. Մարգարյան. Օպերատորի հիպոկլիպտիկությունը պաշտպանող կրտսեր անդամների գոյություն	443
Ա. Մ. Ջրբաշյան, Գ. Վ. Միքայելյան. Կիսահարթության համար Բլյաշկեյի Թիպի արտադրյալների մի ընտանիքի կառուցումը և հիմնական հատկությունները	461
Կ. Հ. Յաղճյան. Թույլ հիպերբոլական հավասարումների համար Կռչու խնդրի կորեկտության մասին	475
Գ. Ս. Հակոբյան. Վեկտոր-ֆունկցիաների տարածությունում դիֆերենցիալ օպերատորների փնջի համար Դիրիխլեի համասեռ խնդիրը	488

СОДЕРЖАНИЕ

В. А. Мартиросян. О росте коэффициентов многочленов, осуществляющих равномерное приближение на комплексной плоскости	419
С. А. Терзян, Д. Т. Доцев. Существование, единственность и ограниченность решений смешанной задачи для параболических уравнений с запаздыванием по времени	433
В. Н. Маргарян. Добавление младших членов, сохраняющих гипоеллиптичность оператора	443
А. М. Джрбашян, Г. В. Микаелян. Построение и основные свойства одного семейства функций типа Бляшке для полуплоскости	461
К. А. Ягджян. О корректности задачи Коши для слабо гиперболических уравнений	475
Г. С. Акопян. Об однородной задаче Дирихле для пучка дифференциальных операторов в пространстве вектор-функций	488

CONTENTS

V. A. Martirosjan. On the growth of coefficients of polynomials, which realize uniform approximation in the complex plane	419
S. A. Terstan, D. T. Dochev. Existence, unicity and boundedness of the solutions of a mixed problem for parabolic equations with time delay	433
V. N. Margaryan. Addition of junior terms preserving hypoellipticity of an operator	443
A. M. Jerbashtan, G. V. Mikashtan. Construction and main properties of a family of Blaschke type functions for a half-plane	461
K. H. Yagdjan. On correctness of the Cauchy problem for non-strictly hyperbolic equations	475
G. S. Akoptan. On the homogenous Dirichlet problem for a bundle of differential operators in a space of vector-functions	488